
 

ZÁPIS Č. 2 / 2007 (182) 
ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU VUT KONANÉHO DNE  27. ÚNORA  2007 

V ZASEDACÍ MÍSTNOSTI REKTORA VUT V BRNĚ, ANTONÍNSKÁ 1 
 
 
Přítomni:   viz prezenční listina (celkem  17 členů AS VUT) 
Omluveni: Dalík/FAST, Korytárová/FAST, Lhotáková/FA, Kareš/FA, Vávro-

vá/FCH, Spoustová/FaVU, Kvíčala/FaVU 

Hosté: rektor Rais, prorektoři Jura, Kotoul, Nový, Švec, Fiala, kvestor Kotek, 
tisková mluvčí Vanýsková, Lepková/CESA,  Bejček/CVP  

   
 

PROGRAM: 
1. Zahájení jednání a určení skrutátorů 
2. Schválení programu zasedání AS VUT 
3. Schválení zápisu ze zasedání AS VUT ze dne 30. 1. 2007 
4. Informace rektora, prorektorů a kvestora 
5. Informace zástupců VUT v Radě vysokých škol 
6. Projednání návrhu rektora na nového člena Vědecké rady VUT 
7. Projednávání návrhu na založení spin-off firmy INVEA, a.s. 
8. Ekonomické záležitosti: 

 Přehled plnění usnesení EK 
 Různé ekonomické záležitosti (prezentace předsedy EK) 

9. Legislativní záležitosti 
 Návrh nového znění VJŘ AS FIT  
 Projednání statutu FAST VUT 
 Příloha statutu FA VUT 

10. Různé 
* Určení termínu příštího zasedání AS VUT 

 
                   

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 
 

1. ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ A URČENÍ SKRUTÁTORŮ 

Jednání zahájil v zastoupení předsedy AS VUT místopředseda doc. Hanáček, který úvodem přivítal 
všechny přítomné. Dále AS VUT hlasoval o schválení skrutátorů dnešního zasedání.  

Návrh usnesení: 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory pro dnešní zasedání RNDr. Krupkovou, CSc. a Jakuba 
Mahdala.  
Hlasování: pro –  17 hlasů, proti – 0 hlasů, zdržel se hlasování –  0 hlasů. 
UAS 1. 
Akademický senát VUT schvaluje jako skrutátory pro dnešní zasedání RNDr. Krupkovou, CSc. a Jakuba 
Mahdala.  
 

2. SCHVÁLENÍ PROGRAMU ZASEDÁNÍ AS VUT 

V předloženém programu jednání AS VUT byla navržena následující změna: 

 Zařazení bodu - Návrh na vznik Ústavu soudního inženýrství jako součásti bodu 8 – Ekonomické 
záležitosti. 

 
Program dnešního zasedání včetně navržené úpravy byl hlasováním schválen.  
(Hlasování: pro – 17 hlasů; proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů,). 



 
 
3. SCHVÁLENÍ ZÁPISU ZE ZASEDÁNÍ AS VUT DNE 30. 1. 2007 

Členové AS VUT vznesli k zápisu ze zasedání AS VUT konaném dne 30. 1. 2007 připomínku – vrátit do 
zápisu v dále uvedeném kontextu větu navrženou původně předsedou EK, která byla při finálním zpraco-
vání textu vynechána (viz strana 2, třetí odstavec zdola): 

„… a připomenul kritické názory adresované AS VUT  koncem roku 2006 o možných pochybeních členů 
AS při zacházení s důvěrnými informacemi.  

„Srovnal důsledně korektní postoj členů AS k důvěrným informacím s odlišnou praxí, projevující se na 
Rektorátě VUT před jeho restrukturalizací.“  

Na základě odpovědí na položené dotazy … „ 

AS VUT hlasoval o schválení doplnění výše uvedeného zápisu. Doplnění zápisu ze zasedání AS VUT č. 
1/2007 konaném dne 30. 1. 2007 bylo schváleno.  
(Hlasování: pro – 10 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 1 hlas) 

Následně AS VUT hlasoval o schválení výše uvedeného zápisu. 

Návrh usnesení:  
Zápis ze zasedání AS VUT č. 1/2007 konaném dne 30. 1. 2007 byl s výše uvedeným doplněním schválen.  
(Hlasování: pro – 17 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0  hlasů) 
UAS 2. 
Zápis ze zasedání AS VUT č. 1/2007 konaném dne 30. 1. 2007 byl s výše uvedeným doplněním schválen.  
 

4. INFORMACE REKTORA, PROREKTORŮ A TISKOVÉ MLUVČÍ 

 Rektor Rais 
 Informoval AS VUT o ukončení výstavby kryté sportovní haly v areálu PPV a o jejím následném 

otevření. 
 Informoval o strategickém úkolu, kterým je přihlášení se k aktuálnímu textu Magny Charty, probíhají 

jednání o spolupráci s s rektory italských univerzit.  
 29.1. proběhlo přípravné jednání na úrovni kraje (za účasti rektora a kvestora), na které naváže  ofici-

ální jednání s hejtmanem JmK a primátorem města Brna zabývající se podporou a spoluprací vý-
znamných projektů vědy a výzkumu za účasti VUT a studia zahraničních studentů na VUT. 

 1.2. proběhlo jednání s primátorem města Brna k financování prostor Božetěchova (chodníky apod.). 
Byl potvrzen příslib minulého vedení města Brna. 

 Proběhla jednání s náměstkem MŠMT Komárkem o 4 dosud nefinancovaných rozvojových projek-
tech více VŠ za účasti VUT (Gaudeamus, BCES, biomedicínské inženýrství, Transfer technologií).  

 CEITEC – výsledkem jednání reprezentace MU, VUT a AV je schválení memoranda o spolupráci. 
 Minulý týden proběhla návštěva rektora a prorektorů v Iževsku a byla podepsána smlouva s vedením 

Státní technické univerzity v Iževsku o možné výměně studentů, a dále dohoda o možné aktivní před-
náškové činnosti našich učitelů v angličtině či ruštině v Iževsku. Pozitivní zprávou je, že 20 až 30 
ruských studentů a doktorandů je připraveno studovat v českém jazyce (důležité z hlediska financo-
vání z dotace) a od 1. 9. 2007 mohou být přijati do magisterského a doktorského studia. Návštěva spl-
nila svůj cíl, zájem o spolupráci s VUT a zejména o studium na VUT je značný. 

 30.1. byla předána Cena města Brna za oblast vědy a techniky prof. Braunerovi u příležitosti životní-
ho jubilea (102 let). 

 Probíhají jednání s generálním ředitelem KB o možnostech spolupráce zejména ve studijní oblasti  
(zadávání témat diplomových prací, studentské soutěže a stipendia). 

 
 Prorektor Jura 

 Informoval, že CVIS uvedl do provozu nový modul k hodnocení výuky. 
 Sdělil, že v pátek 23. 2. proběhla odstávka všech serverů z důvodu výměny kabeláže, již v noci vše 

opět fungovalo na 100 %. 
 Proběhla obsáhlá diskuse k vydávání a financování publikací na VUT, inspirovaná novým požadav-

kem financovat z prostředků VUT (z tržeb VUTIA – upřesnění kvestora) vydání anglického překladu 
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publikace zaměřené na studijní dovednosti, které mělo být původně hrazeno z prostředků projektu 
BCES. Členové AS projevili ve větším počtu zájem o podrobnější informace a připomněli, že dofi-
nancování z rozvojových projektů bylo označeno za možné v odůvodněných případech. Rektor VUT 
uvedl názor, že vydání obdobné knihy lze chápat jako další krok ke snížení propadovosti na VUT a 
zdůraznil, že veškeré potřebné informace k uvedené publikaci mohou poskytnout ti, kteří její vydání 
dlouhodobě připravují od roku 2005 (prof. Ondráček a dr. Mizerová). Prorektor Jura v souvislosti 
s vydáváním publikací zdůraznil, že i pro potřebu AS VUT budou připraveny na všech 12 plánova-
ných i další publikace ekonomické kalkulace v přehledných tabulkách. 
 

 Prorektor Nový 
 Byl vytvořen první nástin strategie vývoje KaM a byl předán k vyjádření na KaM. 
 Výstavba objektu FEKT Technická 12 – stavební projekt Centra pro vědu a výzkum byl předložen ke 

schválení s připomínkami a FEKT znovu posoudí svoje požadavky. 
 Požadavky na Územní plán města Brna dodaly pouze FIT a FAST. 
 „Rekonstrukce a dostavba areálu FIT- Božetěchova, učebny a laboratoře“, byla přihlášena do soutěže 

Stavba Jihomoravského kraje 2006. 
 

 Prorektor Švec 
 Krátce informoval o návštěvě Iževska, ocenil zejména jejich rychlé zpracování informací o naší ná-

vštěvě a neformální spolupráci s mnoha dalšími zahraničními univerzitami. 
 Dále informoval o počtu přihlášek na VUT, zatím je jich asi 10 000, předpokládá se naplnění počtu 

studentů z minulých let. Převažuje podávání přihlášek v el. podobě oproti papírové asi v poměru 9:1. 
 Na VUT probíhají nadále jednání o jednotné formě zveřejňování závěrečných prací studentů, předpo-

kládá se postupná jednotná elektronizace. 
 Příprava certifikátu ECTS (doc. Chmelík – FAST), probíhají diskuse o hodnocení, známkách a jejich 

příprava pro celé VUT. 
 Zmínil se o množství opravných termínů – podle získaných informací, má VUT nejvíce opravných 

termínů ze všech VŠ, ze kterých byly zatím získány údaje. 
 V Dozorčí radě KaM probíhá příprava Jednacího řádu Dozorčí rady KAM. 
 Financování mezifakultní výuky – jsou připraveny doklady o toku peněz za mezifakultní výuku. Je 

potřeba ošetřit případy, kdy neprobíhá skupinová výuka, ale výuka jednotlivých studentů. 
 

 Prorektor  Kotoul 
Prorektor Kotoul přednesl informaci o přípravě systému hodnocení evropských projektů na VUT. Vý-
sledkem přípravy by mělo být definování kritérií pro výběr či posuzování projektů. Postupně by měla být 
definována kritéria v několika klíčových oblastech pro rozvoj VUT (hodnocení kvality, finanční omezení, 
procesní postupy, shoda na cílech). Dále zdůraznil, že je důležité vytvořit systém ročního hodnocení vý-
stupů a dopadů investic i jako nástroje k roční aktualizaci postupů výběru projektů. Vytváření alternativ-
ních pohledů na strategický finanční vývoj VUT by měly umožnit simulační přístupy. 

 
 Prorektor Fiala  

      Podal informace o novinkách:  
 Proběhla návštěva ze Škoda holding Plzeň – výzva ke spolupráci. Nabízejí systém stipendií pro naše 

studenty, kteří se zúčastní jejich akcí. 
 Z naší strany bylo navrženo, jestli by nemohli vypsat stipendia pro zahraniční studenty v zemích, kde 

má Škoda holding pobočky. Návrh se setkal s kladnou odezvou. 
 Proběhne Workshop pro chorvatské univerzity (konsorcium 6 univerzit), které prezentují jejich čin-

nosti a způsob výuky.  
 Nabídka z MŠMT na vyučování v rozvojových zemích. 
 Spolupráce v zahraničí – zvažujeme spolupráci s pedagogickou univerzitou v Lublansku. 

 
 Tisková mluvčí Vanýsková  

 Z důvodu jiného jednání se zasedání AS účastnila pouze krátce. 
 

5. INFORMACE ZÁSTUPCŮ VUT V RADĚ VYSOKÝCH ŠKOL 
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RNDr. Krupková a RNDr. Popela krátce informovali o průběhu jednání 4. sněmu RVŠ, který se konal 
dne 22. 2. 2007. Sněmu se zúčastnila i ministryně školství Mgr. Dana Kuchtová, která informovala o dal-
ších záměrech. Byl jí položen jediný dotaz k růstu byrokracie. Před jednáním sněmu proběhlo jednání 
odborných komisí. Členům strategické a ekonomické komise bylo doporučeno věnovat pozornost analýze 
možných dopadů školného, ačkoliv je zdůrazňováno, že toto není na pořadu dne. Pozornost je dále věno-
vána naplňování zásobníku klíčových indikátorů pro hodnocení VŠ a DZ MŠMT. Probíhala interní jed-
nání s cílem posílit možnosti navýšení koeficientu FAVU. Při diskusích bylo konstatováno, že splnění 
některých doporučení komise OECD může vést ke ztrátě konkurenčních výhod českých VŠ. Zástupci 
studentů rezolutně odmítli oslabování kompetencí zástupců studentů. RNDr. Popela informoval o svém 
krátkém vystoupení, kdy ocenil, že současná otevřená diskuse na půdě RVŠ neumožní další novelizace 
VŠ zákona bez řádného projednání s akademickými obcemi, kterých se plány na upravení role AS týkají. 
 
Doc. Hanáček informoval o jednání Pracovní komise Rady vysokých škol – předsedové akademických 
senátů, která se konala ve čtvrtek 22. 2. 2007 v odpoledních hodinách. Na schůzi byla projednávána ná-
sledující témata: 

o Financování KaM  
o Zkušenosti se zakládáním nových fakult (role AS v daném procesu) 
o Diskuse k doporučením obsaženým  ve zprávě skupiny expertů OECD „Tématické hodnocení 

terciárního vzděláváni v České republice“  
o Elektronické volby 

Jednání pracovní komise bylo velmi zajímavé, diskuse předsedů AS se ve všech bodech dotýkala podstat-
ného jádra věci, za nejdůležitější lze považovat diskusi týkající se zprávy skupiny expertů OECD. Před-
seda AS UK prof. Hála k „Závěrům ze společného jednání předsedů brněnských VŠ ze dne 17. 1. 2007“ 
(viz příloha č. 2 k zápisu z AS VUT č. 1/2007 ze dne 30. 1. 2007) sdělil, že odvedli velmi dobrou práci. 
Všichni přítomní předsedové se shodli na tom, že souhlasí s názory vyjádřenými v dokumentu a přijali 
stanovisko, že je nutné tento dokument zaslat předsedům AS a rektorům všech vysokých škol  s tím, že je 
třeba se touto záležitostí na všech vysokých školách důkladně zabývat. Rovněž doporučili předsedům AS, 
aby dle uvážení postoupili tento dokument i akademických senátům všech fakult VŠ v ČR.  
 
6. PROJEDNÁNÍ NÁVRHU REKTORA NA NOVÉHO ČLENA VĚDECKÉ RADY VUT 

Rektor VUT předložil dne 29.1. 2007 k projednání v Akademickém senátu VUT návrh na doplnění exter-
ního člena Vědecké rady VUT v Brně. Navrženým členem je prof. Dr. Vladimir Spacek. 

Návrh usnesení:  
AS VUT schvaluje doplnění externího člena Vědecké rady VUT v Brně, prof. Dr. Vladimir Spacek.  
(Hlasování: pro –  15 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů) 
 
UAS 3. 
AS VUT schvaluje doplnění externího člena Vědecké rady VUT v Brně, prof. Dr. Vladimir Spacek.  
 
 
7. PROJEDNÁVÁNÍ NÁVRHU NA ZALOŽENÍ SPIN-OFF FIRMY INVEA, A.S.  

Členové AS VUT obdrželi E-mailem dne 20. 2. 2007 aktualizované dokumenty na založení spin-off fir-
my INVEA, a.s. Kvestor Kotek informoval o uskutečněných jednáních ve věci založení společnosti 
INVEA. V návaznosti na tato jednání byly provedeny všechny úkony k  předložení příslušného materiálu 
ke schválení AS VUT.  

Bylo konstatováno, že platí pouze aktualizované dokumenty ze dne 20. 2. 2007 a všechny předchozí ma-
teriály se tím stávají neplatné. LK a EK AS VUT materiály projednají  a sdělí své závěry na příštím jed-
nání AS. 
 
 
8. EKONOMICKÉ ZÁLEŽITOSTI  
 

•  Přehled plnění usnesení EK 
 

Na základě rekapitulace jednání EK RNDr. Popela informoval AS VUT a přítomné o plnění usnesení EK 
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od září 2006. Uvedl, že na 16.-21. zasedání EK bylo přijato 21 usnesení z nichž 5 přetrvává a 16 je splně-
no, na 5ti zasedáních EK v roce 2007 bylo přijato 13 usnesení z nichž se 8 dále plní a 5 je splněno. Násle-
dující vyhraněná diskuse mezi kvestorem VUT a předsedou EK vedla ke konkretizaci oblastí, kterých se 
trvající usnesení týkají: stanovení harmonogramu akcí roku 2007 sekretariátem rektora VUT, diskuse k 
analýze nezaměstnanosti absolventů VŠ (viz dnešní bod), problémů umožnění a financování mezifakultní 
výuky i pro jednotlivé studenty, zapracování připomínek ke směrnici 37 o duševním vlastnictví na ÚTT, 
založení spin-off firmy INVEA včetně stanovení obecných pravidel zakládání spin-off firem na VUT, 
vydání směrnice pro penzijní připojištění, udržení průhlednosti rozpočtů dalších součástí zejména ve 
vztahu ke sledování aktivit s finančním dopadem na více let (stavební investice, evropské projekty, soft-
ware, odběr časopisů a vydávání knih), simulační výpočty provozních a dalších nároků evropských pro-
jektů včetně pozemkových a problémy rozpočtu VUT související zejména s výměnou neinvestičních pro-
středků za investiční.  
Na požadavek kvestora uvést nesplněná usnesení EK přesnou citací v zápise AS, aby bylo možné jasně 
určit, zda je neplní vedení nebo EK, předseda EK upozornil, že se jedná v řadě případů o usnesení dlou-
hodobějšího charakteru, že se až na výjimky plní průběžně a sdělil, že další jednání k této problematice 
proběhnou na EK. Rovněž byly uvedeny oblasti, ve kterých usnesení byla již splněna jak kvestorem VUT 
nebo členy EK a rovněž díky vzájemné spolupráci (např. dnes byla přednesena zpráva tajemnice FAVU o 
využití navýšení dotace). 

 
 

•  Předložení Návrhu Rozpočtu VUT v Brně na r. 2007 
 

Kvestor VUT Ing. Kotek předložil Návrh Rozpočtu VUT na  rok 2007, seznámil s ním AS, přednesl 
k němu přehledný komentář a předal jej v tištěné podobě doc. Hanáčkovi. AS VUT konstatoval, že bere 
na vědomí předložení výše uvedeného návrhu rozpočtu s tím, že začíná běžet předkládací lhůta k jeho 
projednání. Ekonomická komise AS VUT návrh projedná do příštího zasedání AS VUT. V krátké diskusi 
bylo přítomnými členy AS předběžně oceněno, že řada předcházejících jednání EK AS VUT s kvestorem 
vedla k návrhu rozpočtu s významným snížením částky na výměnu neinvestičních prostředků za investič-
ní (pokles z 107 mil. v roce 2006 na 75 mil. v roce 2007). Pozornost vzbudila uplatněná  penalizace 
MŠMT vůči VUT za překročení dohodnutého počtu studentů. Nečlenové EK se dotázali kvestora, zda by 
přednesený stručný komentář mohl poskytnout v písemné podobě, pokud to umožní náročné projednávání 
rozpočtu. Kvestor dále informoval přítomné členy EK o tom, že účastníci jednání tripartity je zvou na 
společné jednání s cílem diskutovat možnosti zvýšení tarifů v rámci předloženého rozpočtu VUT. 
 

• Usnesení AS FSI a AS FAST k rozpočtu VUT a výměně neinvestičních prostředků 
 

Doc. Hanáček přečetl Usnesení AS FAST a v něm začleněné původní usnesení AS FSI k výměně nein-
vestičních prostředků za investiční. 
 

•  Projednání žádosti kvestora o vyjádření  k nákupu pozemků 
 

AS VUT byl předložen návrh na odkoupení pozemků a členové AS si vyslechli zdůvodnění návrhu. Za-
číná tedy běžet předkládací lhůta, EK AS VUT tuto žádost projedná a bude informovat o výsledcích AS 
VUT. Návrh bude v elektronické podobě rozeslán všem členům AS po zasedání AS VUT.   
 

• Restrukturalizace rektorátu VUT 
 
Byla prezentována elektronická verze dokumentu o restrukturalizaci Rektorátu VUT, se kterým byli čle-
nové AS VUT již dříve seznámeni. Během následující diskuse k restrukturalizaci rektorátu, rektor VUT 
informoval AS VUT o dalším postupu. Na dotazy členů AS potvrdil, že pracovníkům rektorátu bude 
umožněno - tak jako na zahraničích VŠ - aby doplnili analýzu pracovních činností hodnotiteli vlastním 
vyjádřením formou „self-evaluation report“. 
 

Návrh usnesení:  
Akademický senát VUT akceptuje předložený návrh na restrukturalizaci Rektorátu VUT a doporučuje 
vedení VUT pokračovat v restrukturalizaci podle navrženého harmonogramu v souladu s tímto dokumen-
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tem. 
(Hlasování: pro - 16 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 0 hlasů) 
 
UAS 4. 
Akademický senát VUT akceptuje předložený návrh na restrukturalizaci rektorátu VUT a doporučuje 
vedení VUT pokračovat v restrukturalizaci podle navrženého harmonogramu v souladu s tímto dokumen-
tem. 
 
 

• Návrh na vznik Ústavu soudního inženýrství 
 
Rektor Rais na dnešním zasedání předložil Akademickému senátu VUT v tištěné podobě návrh na zřízení 
Ústavu soudního inženýrství jako vysokoškolského ústavu VUT. V elektronické verzi budou všechny 
dokumenty (důvodová zpráva a návrhy vnitřních předpisů) rozeslány všem členům AS VUT po zasedání 
AS.  
 

• Různé ekonomické záležitosti 
 
RNDr. Popela uvedl krátkou prezentaci analýzy nezaměstnanosti ve vazbě na tabulky uváděné v denním 
tisku. Využil shodné datové zdroje, upozornil na jejich problematičnost, ale zdůraznil, že časové trendy 
vývoje nezaměstnanosti hovoří jednoznačně ve prospěch VUT, a tak by měly být prezentovány. 
 
9. LEGISLATIVNÍ ZÁLEŽITOSTI  

 
• Návrh nového znění VJŘ AS FIT  

Na základě výsledku jednání minulého zasedání AS VUT dne 30. 1. 2007, kterého se zúčastnili zástupci 
AS FIT (předseda AS FIT a zástupci SK AS FIT) předložil AS FIT upravený návrh nového znění VJŘ 
AS FIT (rozeslán všem členům AS VUT E-mailem dne 24. 2. 2007), ve kterém se AS FIT vyjádřil, že 
akceptoval všechny připomínky LK AS VUT. VJŘ projedná LK.  
 

• Projednání Statutu FAST VUT 

Dne 22. 2. 2007 Aleš Krejčí, předseda AS FAST VUT v Brně zaslal AS VUT žádost o projednání nového 
znění Statutu Fakulty stavební VUT v Brně.  
 

 
• Příloha Statutu FA VUT 

Dne 21. 2. 2007 děkan FA VUT požádal o projednání změny v příloze Statutu Fakulty architektury VUT 
v Brně týkající se organizační struktury fakulty. Žádost byla AS VUT zaslána pouze v papírové podobě a 
nikoli elektronicky. Proto bude vyžádána elektronická verze, která bude rozeslána všem členům AS.  
 
 
 
10. RŮZNÉ 
 
 Byla diskutována možnost zřízení archivu a datového skladu dokumentů AS VUT CVISem, který by 

umožnil stálý přístup  členům AS VUT i k projednávaným dokumentům. 
 
 Zpracování příspěvku za AS VUT do Výroční zprávy o činnosti VUT v Brně za r. 2006 (viz usnesení 

EK ze dne 16. 1. 2007).  
 

Návrh usnesení:  
AS VUT pověřuje předsedu ekonomické komise koordinací a zpracováním návrhu příspěvku do výroční 
zprávy o činnosti VUT v Brně za rok 2006 za přispění předsedkyně PK, LK a SK AS VUT. 
(Hlasování: pro –  12 hlasů, proti – 0 hlasů; zdržel se hlasování – 2 hlasy) 
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UAS 5. 
AS VUT pověřuje předsedu ekonomické komise koordinací a zpracováním návrhu příspěvku do výroční 
zprávy o činnosti VUT v Brně za rok 2006 za přispění předsedkyně PK, LK a SK AS VUT. 
 
 
 
 Termíny dalších zasedání AS VUT byly stanoveny na: 27. 3. 2007, 24. 4. 2007, 22. 5. 2007 a 19. 6. 

2007. 
 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 27. 3. 2007 v 9:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 

  
 
 
 
 
                                               
               Veronika Donthová                                        Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček   
  předsedkyně Studentské komory AS VUT                   místopředseda AS VUT 
 
 
 
 
 Zapsala: Věra Malásková        
 
 
V Brně dne 27. 2. 2007 
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